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PROTOKOLL FRA SP-MØTE NR. 07/21-22 

OSLO, 24.03.22 

PROTOKOLL FRA MØTE NR. 07/21-22 I STUDENTPARLAMENTET VED 
UNIVERSITETET I OSLO 
 
TID:  Torsdag 24. mars 2022 kl. 17.00-21.00 
STED:  Domus Theologica: Auditorium U40 
 
ORDSTYRER:   Runa Kristine Fiske  
PROTOKOLLØRER:  Anne Aase-Mæland og Miriam Holthe Byjou   
 
TIL STEDE:  

LISTEREPRESENTANTER:  
VENSTREALLIANSEN (VA):  
1 – Ajat Adel Al-Zayadi (dro kl. 19.15) 
14 – Oscar Halse 
20 – Øystein Fossbråten Wennersgaard 
27 – Sigrid Drag Jacobsen  
 
GRØNN LISTE (GL):  
2 – Charlotte Hjort  
15 – Axel Klanderud (vara) 
26 – Matilde Marie Riveros Laumb  
 
A-LISTA (AL):  
3 – Kristine Vilde Sandtrøen  
24 – Are Frode Helvig Kvanum 
 
MODERAT LISTE (ML):  
19 – Mathias Meyer 
 
LIBERAL LISTE (LL):  
13 – Emma Hylland Mediås 
 
GJESTELISTA (GJL):  
22 – Rifat Naim (vara) 
 
STUDENTUTVALGSREPRESENTANTER (SPSU):  
28 – HFSU: Kristin L. Brattberg 
32 – OSU: Charlotte Moore Johansen (dro kl. 
18.00) 
34 – SVSU: Skjalg Jørgen Thomassen Nes (dro kl. 
18.15) 
 
ARBEIDSUTVALGET (AU):  
100 – Jørgen Hammer Skogan 
102 – Runa Jarsve 
 
KONTROLLKOMITEEN (KK):  
105 – Johannes Saastad 
 
 

 
 
 
6 – Tone Falck (vara) 
17 – Pietro Lapolla 
25 – Magnus Kristian Bjørløw  
 
 
 
9 – Adrian Leander Skagen (dro kl. 18.45) 
21 – Bernt Jonas Fløde  
 
 
 
11 – Hans-Markus Jensvold Kverneng 
 
 
 
 
 
 
23 – Rodas Tadese Sibahtu (vara) (dro kl. 
18.20) 
 
 
 
 
30 - MNSU: Sara Mediå 
33 – SUUV: Karl Henrik Storhaug Reinås 
35 – TSU: Nicolai Myklebust 
 
 
 
 
101 – Karl Oskar Lie Bjerke 
 
 
 
106 – Markus Christopher Barkenæs 
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TIL STEDE VAR OGSÅ:  
108 – Didrik Svellingen  
110 – Victor Malmquist 
10000 - Anne Aase-Mæland 

 
109 – Leif Johnny Johannessen 
1000 – Runa Kristine Fiske 
10001 - Miriam Holthe Byjou 

 
Ved opprop var det 25 stemmeberettigede til stede. Møtet kunne settes.  
 
Jørgen Hammer Skogan åpnet møtet.  
 
Permisjonssøknad fra Ajat Adel Al-Zayadi (VA) fra kl. 19.15 – innvilget. 
Permisjonssøknad fra Skjalg Jørgen Thomassen Nes (SVSU) fra kl. 18.15 – innvilget. 
Permisjonssøknad fra Charlotte Moore Johansen (OSU) fra kl. 18.00 – innvilget. 
Permisjonssøknad fra Adrian Skagen (GL) fra kl. 18.45 – innvilget. 
 
122/21-22 VALG AV MØTELEDELSE OG PROTOKOLLØRER 
 
VEDTAK:  Ordstyrer og protokollører ble valgt. 
 
123/21-22 GODKJENNING AV INNKALLING 
 
VEDTAK:  Godkjent.  
 
124/21-22 GODKJENNING AV DAGSORDEN 
 
VEDTAK:  Godkjent. 
 
125/21-22 GODKJENNING AV PROTOKOLL  
 
VEDTAK:  Protokoll fra SP-møte nr. 6 ble godkjent.  
 
126/21-22 GODKJENNING AV VALGPROTOKOLLER 
Ingen valgprotokoller til godkjenning. 
 
127/21-22 ETTERGODKJENNING AV OPPNEVNINGER 
Spørsmål:  33 – 100 (replikk). 
 
VEDTAK: 

Følgende oppnevninger ble godkjent av Studentparlamentet:   
 
VELFERDSTINGET I OSLO OG AKERSHUS: 
Vara: Charlotte Hjort, GL (28.01.22) 
Vara: Jørgen Hammer Skogan, AU (17.02.22) 
Vara: Julianne Sørflaten Grovehagen, AU (17.02.22) 
Vara: Runa Jarsve, AU (17.02.22) 
 
128/21-22 ORIENTERINGER 
Orienteringer:   100, 102. 
Spørsmål:  33 – 100 (replikk), 33 – 102 (replikk), 21 – 101 (replikk), 30 – 100 (replikk), 

2 – 102 (replikk) – 101 (replikk), 101 – 3 (replikk) – 101 (svarreplikk), 33 – 
101 (replikk) – 33 (svarreplikk). 
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Andre orienteringer:  108 – 33 (replikk) – 30 (replikk) – 108 (svarreplikk), 3. 
 
Forslagsnummer:  01/#7/21-22 
Fremmet av:   Runa Kristine Fiske 
Fraksjon:   Ordstyrer 
Forslag: Innvilge talerett til Leif Johnny Johannessen fra EA og Victor Malmquist 

fra EA 
Utfall:    Vedtatt 
 
129/21-22  FREDERIKKEPROSJEKTET 
109 – Leif Johnny Johannessen innledet. 
 
Spørsmål: 3 – 109 (replikk), 33 – 109 (replikk), 108 – 109 (replikk), 2 – 109 (replikk), 19 – 
109 (replikk – 19 (svarreplikk), 30 – 109 (replikk), 20 – 109 (replikk), 101 – 109 (replikk), 3 – 109 
(replikk).  
 
Permisjonssøknad fra Rodas Tadese Sibahtu (LL) fra kl. 18.20 – innvilget. 
 
105 – til orden 
 
130/21-22  HØRINGSSVAR TIL TILTAKSPLANEN FOR UIOS KLIMA- OG MILJØSTRATEGI 
100 – Jørgen Hammer Skogan innledet. 
 
Spørsmål: 24 – 100 (replikk) – 24 (svarreplikk), 19 – 100 (replikk), 100  
Til debatt: 10000, 9 – 19 (replikk) – 9 (svarreplikk), 15, 15 – 101 (replikk), 20 – 3 (replikk) – 

33 (replikk) – 20 (svarreplikk), 19 – 100 (replikk) – 15 (replikk) – 19 (svarreplikk), 
15 – 33 (til orden), 105 (til orden), 30, 105 (til orden), 24, 10000 (til orden) 

 
Forslagsnummer:  02/#7/21-22 
Fremmet av:   Anne Aase-Mæland 
Fraksjon:   Protokollør 
Forslag: Bryte forretningsorden og anse forslag som fremmet når de er synlige i 

skjemaet 
Utfall:    Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  01/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  318 
Forslagstype:   Endring 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Redaksjonelt: stryk mye av det som er ros i høringssvaret og ikke 

konkrete innspill for forbedringer, det tar plass og det er ikke sikkert at 
rektoratet vil lese veldig lange høringssvar. 

Begrunnelse: Selvforklarende 
Utfall:   Falt 
 
Forslagsnummer:  02/130/21-22 
Fremmet av:   Mathias Meyer 
Fraksjon:   ML 
Linjenummer:  343 
Forslagstype:   Tillegg 
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Opprinnelig tekst: HØRINGSSVAR: KLIMA- OG MILJØSTRATEGIENS TILTAKSPLAN 
Ny tekst:  Studentparlamentet vedtok nylig omtrent enstemmig en resolusjon om 

at UiO bør vurdere å se nærmere på kjernekraft som et potensielt tiltak 
blant flere i klimakrisen. (Lenke til resolusjon her) 

Begrunnelse: Legge til resolusjonen vi vedtok om kjernekraft lenket til i høringssvaret 
vårt. AU kan få fullmakt til redaksjonell formulering, men ønsker å lenke 
til resolusjonen så UiO får mer bakgrunn & oversikt over hva vi kjemper 
for. 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  03/130/21-22 
Fremmet av:   Adrian Leander Skagen 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  344 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Universitetet skal ikke motta noen form for støtte fra selskaper involvert 

i fossil og kullbasert industri, slik som de gjør gjennom Equinor-avtalen. 
Begrunnelse: Equinor-avtalen og lignende avtaler er en skamplett på UiOs autoritet 

som klimaforkjemper 
Utfall:   Falt 
 
Forslagsnummer:  04/130/21-22 
Fremmet av:   Sara Mediå 
Fraksjon:   SPSU 
Linjenummer:  362 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  (nytt avsnitt) Studentparlamentet mener at bærekraftige verdier må 

legges til grunn ved utvikling av undervisningstilbudet, i tillegg til at 
bærekraftig innhold som allerede eksisterer i pensum må belyses. Også 
bredden i bærekraftsmålene må skildres. 

Begrunnelse: I dagens læringsplaner eksisterer det allerede mye pensum som 
omfavner bærekraftsmålene, dette er viktig å vise fram! 
Bærekraftsmålene i sin helhet er viktig å belyse, slik at UiO omfavner alle 
de 17 målene. 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  05/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  367 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Det er også bra at det foreslås å "Opprette en kanal for studentforslag 

og -spørsmål knyttet til klima- og miljøarbeidet." Vi mener likevel dette 
punktet kan forbedres ved å legge til en setning til som sier: "I tillegg 
skal det arrangeres et åpent innspillsmøte hvor rektoratet og dekanene 
møter studenter og ansatte før avgjørelsene for justering av 
tiltaksplanen hvert år forekommer."  

Begrunnelse: Enda bedre involvering fra grasrota på UiO 
Utfall:   Vedtatt 
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Forslagsnummer:  06/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  372 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Vi vil likevel legge til at UiO bør legge til et eget mål i tiltaksplanen om 

at man må være tydelig i kommunikasjonen med samarbeidspartnere i 
samfunnet at man kun vil inngå samarbeid med organisasjoner som 
aktivt søker reelle løsninger på bærekraftsutfordringene vi står overfor, 
fremfor bedrifter og organisasjoner som grønnvasker sin drift og sine 
prosjekter. 

Begrunnelse: Selvforklarende. UiO har i dag samarbeid med organisasjoner som står 
for grønnvasking og aktivt bidrar til at vi ikke når klimamålene våre. UiO 
må være tydelig på at dette ikke er akseptabelt overfor 
samarbeidspartnere og samfunnet forøvrig 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  07/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  373 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Som en del av Circle U samarbeidet mener vi også det er viktig at UiO i 

sin tiltaksplan inkluderer et punkt om at man skal jobbe politisk mot 
beslutningstagere for å få på plass et bedre togtilbud til Europa fra 
Norge, slik at studenter mer effektivt kan forflytte seg bærekraftig 
mellom studiesteder internasjonalt, slik at målet om økt 
internasjonalisering er i tråd med et mål om reduksjon i flyreiser. 

Begrunnelse: Selvforklarende 
Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  08/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  373 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Vi mener også at man bør jobbe for å hente kompetanse og erfaringer 

fra universiteter i norge og utlandet som er kommet lengre i dette 
arbeidet enn UiO, og ønsker derfor et eget undermål som sier: "2025: 
UiO skal aktivt innhente erfaring og kompetanse fra universiteter som er 
verdensledende i grønn forskning og undervisning ved å opprette en 
ekstern ressursgruppe som kan bistå universitetet i grønn omstilling" 

Begrunnelse: Viktig at vi ser til utlandet. spesielt i land som nederland og tyskland har 
man kommet langt, så vi bør se om vi kan bidra her 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  09/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
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Linjenummer:  375 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Nytt avsnitt før det første under organisasjon: Det er særlig viktig at UiO 

som organisasjon styrkes på bærekraftskompetanse, ved at det 
opprettes en sentralstyrt bærekraftsenhet som kan koordinere arbeidet 
over hele universitetet og sørge for at kapasiteten for gjennomføring av 
arbeidet er stor nok. En slik enhet vil også sørge for kontinuitet i 
kompetanse og evne til gjennomføring uavhengig av rektoratenes 
valgperioder. 

Begrunnelse: Selvforklarende 
Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  10/130/21-22 
Fremmet av:   Charlotte Hjort 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  383 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  For å gjøre det lettere å få oversikt ønsker vi en enkel oversikt over hva 

slags tiltak som er relevante for UiO. Den skal vise hvilke tiltak som UiO 
har valgt å satse på, hvilke tiltak UiO har nedprioritert, og hvilke tiltak 
som kan være/bli aktuelle. På denne måten får man en oversikt over 
alternativer, og et godt bilde av hva som lønner seg å satse på. 

Begrunnelse: Nå er mange av de konkrete tiltakene spredt utover strategien. Grønn 
Liste ser for seg at det er ryddig at man samler disse, i tillegg til å vise 
hva som ikke er priorert. På denne måten kan man raskt se hva 
forskjellige enheter burde satse på og få innsikt i det UiO har tenkt på, 
men som ikke ble satset på. 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  11/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  390 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Vi mener også at UiO bør hente inspirasjon fra OsloMet sin nye 

reisepolicy som setter svært konkrete tiltak og tydelige retningslinjer for 
mer miljøvennlig reisevirksomhet for universitetets ansatte. Det er viktig 
at uklare retningslinjer unngås slik at det er minst mulig tvil rundt hva 
retningslinjene innebærer for ansatte. 

Begrunnelse: Retningslinjer som er utydelige og åpner for stor tolkning skaper mye 
usikkerhet for ansatte i hverdagen og studenter som har forventninger 
til at de ansatte reiser mer miljøvennlig i fremtiden. oslomet har laget en 
policy med tydelige retningslinjer for reise, den finner man her: 
https://ansatt.oslomet.no/siste-nytt/-/nyhet/ny-reisepolicy-et-viktig-
steg-for-berekraftsarbeidet 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  12/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
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Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  399 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Det er også viktig at UiO fokuserer på egenproduksjon av strøm, og 10% 

av UiO sin samlede takmasse må ha solceller innen 2025. 
Begrunnelse: Egenproduksjon er svært viktig, både for å kunne produsere egen strøm 

i tider med høye kostnader, i tillegg til at man bidrar i en viktig 
klimadugnad. UiO har svært mange tak som er dårlig utnyttet i dag, og 
potensialet er stort. 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  13/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  400 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Eget avsnitt: For å fjerne byråkratiske og juridiske hindre for 

sirkulærøkonomi, mener vi det må inn i tiltaksplanen at UiO vil jobbe 
politisk for å fjerne juridiske hindre for gjenbruk, slik som i dag eksisterer. 

Begrunnelse: Det er juridiske hindre for å få til mer bgjenbruk av uios eiendeler, mer 
kan leses her: https://universitas.no/sak/67998/loven-er-ikke-
tilpasset-sirkularokonomien/ 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  14/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  401 
Forslagstype:   Endring 
Opprinnelig tekst: men det bør fortsatt settes av enkelte gratis parkeringsplasser til 

studenter. 
Ny tekst:  men det bør fortsatt settes av enkelte gratis parkeringsplasser til 

studenter med funksjonshemninger, som ikke har annet alternativ enn 
bil. 

Begrunnelse: Forstår behovet for gratis parkering, men dette bør være forbeholdt de 
som virkelig trenger det 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  15/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  404 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  For å nå mer bærekraftig mobilitet og bedre bruk av areal må også 50% 

av parkeringsplassene bli omdisponert eller være planlagt omregulert til 
andre formål innen 2025. 

Begrunnelse: Vi bruker massive arealer for parkering, og mange plasser er tomme. når 
man innfører betaling er det mulig behovet går ned. dagens areal kan 
brukes til parker og andre grønne og sosiale tiltak på campus. kanskje 
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man får plass til flere studentboliger om man tar et skikkelig jafs av 
parkeringsplassene også 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  16/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  404 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  UiO må også gå i dialog med Blindern Studenterhjem og Oslo kommune 

for å få omregulert parkeringsplassen ved studenterhjemmet til andre 
formål, som f.eks flere studentboliger, areal til park eller utendørs 
idrettsaktiviteter. 

Begrunnelse: Parkeringsplassen tar massivt med areale rett ved campus, og bør 
brukes bedre. studenterhjemmet sier i dag at parkeringsplassene er en 
viktig inntektskilde, men arealet er såpass attraktivt at det bør brukes til 
andre ting. ved omregulering til andre formål kan ogsp 
studenterhjemmet få andre type inntekter ved f.eks å leie ut eller større 
inntekter på en gang gjennom salg 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  17/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  413 
Forslagstype:   Endring 
Opprinnelig tekst: SiOs kantiner på universitetet, og at plantebasert mat bør være billigere 

enn kjøttbasert mat. 
Ny tekst:  SiOs kantiner på universitetet, og at plantebasert mat må være billigere 

enn kjøttbasert mat. 
Begrunnelse: Vi må stille klare krav for dette, "bør" faller fort ut når politikk skal 

iverksettes 
Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  18/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  418 
Forslagstype:   Endring 
Opprinnelig tekst: og produkter som bidrar til avskoging og ødeleggelse av sårbare 

naturområder bør fases ut. 
Ny tekst:  og produkter som bidrar til avskoging og ødeleggelse av sårbare 

naturområder skal fases ut. 
Begrunnelse: Fra bør til skal, selvforklarende og i tråd med SP sin egne politikk som 

sier ""UiO skal kartlegge bruk av produkter som bidrar til avskoging og 
ødeleggelse av sårbare naturområder i verden. Disse produktene skal 
fases ut." 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  19/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
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Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  418 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Vi oppfordrer også universitetet til å ta i bruk eller hente inspirasjon fra 

Direktoratet for forvaltning og økonomistyring(DFØ) sin nye 
handlingsplan for grønne anskaffelser i offentlig sektor. 

Begrunnelse: DFØ har laget en gjennomarbeidet handlingsplan for flere grønne 
anskaffelser, med gode verktøy for å skifte til grønn drift. link her: 
https://anskaffelser.no/sites/default/files/2021-
09/dfo_handlingsplan_2021_01.pdf 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  20/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  422 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Som en del av Circle U samarbeidet mener vi også det er viktig at UiO i 

sin tiltaksplan inkluderer et punkt om at man skal jobbe politisk mot 
beslutningstagere for å få på plass et bedre togtilbud til Europa fra 
Norge, slik at studenter mer effektivt kan forflytte seg bærekraftig 
mellom studiesteder internasjonalt, slik at målet om økt 
internasjonalisering er i tråd med et mål om reduksjon i flyreiser. 

Begrunnelse: En vanlig personbil slipper i snitt ut 1.9kg mikroplast hvert 
år(https://forskersonen.no/bil-og-trafikk-kronikk-meninger/nesten-to-
kilo-mikroplast-slites-av-fra-bildekkene-vare-hvert-ar/1965243), og 
de fleste store bedrifter og organisasjoner slipper i sin drift ut flere ting 
enn klimagasser som påvirket miljøet og kloden negativt. UiO har biler, 
sykler, kjemikalier på lager fra forskning og undervisning samt en rekke 
andre produkter som har miljøpåvirkning, som man bør få regnskap på 
plass på for å kartlegge denne påvirkningen og deretter et forpliktende 
budsjett på plass for kutt senere. 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  21/130/21-22 
Fremmet av:   Axel Klanderud 
Fraksjon:   GL 
Linjenummer:  427 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Vi ønsker også at UiO setter mål i tiltaksplanen om opprettelse av en 

sykkelvask som er tilgjengelig for studenter, enten ved betaling eller 
gratis. Sykkelvasken må fange opp avfall som mikroplast og gummi fra 
dekk for avfallshåndtering slik at dette ikke spres i miljøet. 

Begrunnelse: Sykkelvask er et bra tilbud som gjør det mer attraktivt å sykle til UiO. 
Utfall:   Vedtatt 
 
VEDTAK: 
Studentparlamentet vedtok Arbeidsutvalgets forslag til høringssvar til klima- og 
miljøstrategiens tiltaksplan med de endringene som fremkom av møtet. 
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105 - til orden  
 
131/21-22  PROSJEKTSTILLING I SP FOR CIRCLE U.-SAMARBEIDET 
101 – Karl Oskar Lie Bjerke innledet. 
 
Spørsmål: 33 – 101 (replikk), 3 – 101 (replikk), 30 – 10000 (replikk), 100, 10000. 
Til debatt: 3, 33 – 3 (replikk). 
 
Forslagsnummer:  01/131/21-22 
Fremmet av:   Kristine Vilde Sandtrøen 
Fraksjon:   AL 
Linjenummer:  501 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Arbeidsutvalget har en karantenetid på to år for å kunne søke på en slik 

stilling. Dette for å sikre at den ansatte kan bidra med dynamikk, 
representasjon og en nøytral part. Dette kan også gjøre at stillingen blir 
mer attraktiv for eksterne søkere. 

Begrunnelse: Det er vanlig i organisasjoner at man har karantenetid for å sikre 
nøytralitet og nye perspektiver. Dette mener jeg studentparlamentet 
kan legge seg på lik linje på. 

Utfall:   Vedtatt 
 
VEDTAK: 
Studentparlamentet ved Universitetet i Oslo oppretter en prosjektstilling på inntil 50 % som 
skal arbeide med Circle U.-samarbeidet. Stillingen honoreres etter lønnstrinn 22 og har 
varighet fra 1. juli 2022 til 31. juli 2023.  
 
132/21-22  LANGTIDSSTRATEGI FOR CIRCLE U. OG CUSU 
101 – Karl Oskar Lie Bjerke innledet. 
 
Spørsmål: 33 – 101 (replikk). 
Til debatt: - 
 
VEDTAK: 
Studentparlamentets arbeidsutvalg får mandat til å utrede muligheten for et sjette medlem av 
Arbeidsutvalget. Studentparlamentet vil få et endelig forslag presentert etter at 
Arbeidsutvalget har forhandlet med UiO.  
 
133/21-22  ORGANISASJONSRETNINGSLINJER 
100 – Jørgen Hammer Skogan innledet. 
 
Spørsmål: 3 – 10000 (replikk) 
Til debatt: 100 
 
Forslagsnummer:  01/133/21-22 
Fremmet av:   Arbeidsutvalget 
Fraksjon:   AU 
Linjenummer:  655 
Forslagstype:   Endring 
Opprinnelig tekst: drittslenging 
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Ny tekst:  personangrep 
Begrunnelse: Denne endringen ble vedtatt i fjor. Når Arbeidsutvalget har arbeidet med 

sakspapirene har vi tatt utgangspunkt i fjorårets sakspapirer, og denne 
endringen fra 2021 har dessverre falt ut. 

Utfall:   Vedtatt 
 
Forslagsnummer:  02/133/21-22 
Fremmet av:   Jørgen Hammer Skogan 
Fraksjon:   AU 
Linjenummer:  710 
Forslagstype:   Tillegg 
Opprinnelig tekst: - 
Ny tekst:  Forhandlingsledere burde tilstrebe å komme fram til et resultat som kan 

reflektere mangfoldet vi har i studentparlementet. Da Studentutvalgene 
ikke har stemmerett selv er det ønskelig at listene lytter til hva de har å 
si for at vi skal få et arbeidsutvalg alle føler at kan representere de 

Begrunnelse: Denne endringen ble vedtatt i fjor. Når Arbeidsutvalget har arbeidet med 
sakspapirene har vi tatt utgangspunkt i fjorårets sakspapirer, og denne 
endringen fra 2021 har dessverre falt ut. 

Utfall:   Vedtatt 
 
 
VEDTAK: 
Studentparlamentet vedtok revidert utgave av Organisasjonsretningslinjer med de 
endringene som fremkom av møtet. 
 
134/21-22  RESOLUSJONER 
 
RESOLUSJON 1  

EN STØTTEERKLÆRING TIL DE STUDENTER OG AKADEMIKERE SOM ER RAMMET AV 
KONFLIKTEN I UKRAINA! 

3 – Kristine Vilde Sandtrøen innledet. 
 
Protokolltilførsel: Følgende fraksjoner ønsker å stå som medforslagsstillere: HTML, LL, 

ML, RL, HFSU, JSU, MNSU, MSU, OSU, SUUV og TSU. 
 
Spørsmål: - 
Til debatt: 20 – 19 (replikk) – 20 (svarreplikk), 10000 (spørsmål) – 20 (replikk), 10000 (til 

orden) 2, 33 – 3 (replikk), 100. 
 
VEDTAK: 
Resolusjonen ble vedtatt. 
 
RESOLUSJON 2 

UIO SOM BARNERETTIGHETSUNIVERSITET 
100 – Jørgen Hammer Skogan innledet. 
 
Spørsmål: 21 – 33 (replikk).  
Til debatt: 101. 
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VEDTAK: 
Resolusjonen ble vedtatt. 
 
RESOLUSJON 3 

DE SCHREINERSKE SAMLINGER MÅ REPATRIERES OG GJENBEGRAVES! 
3 – Kristine Vilde Sandtrøen innledet. 
 
Spørsmål: - 
Til debatt: 20, 33, 21 – 3 (replikk) – 21 (svarreplikk), 3, 20. 
 
VEDTAK: 
Resolusjonen ble vedtatt. 
 
 
EVENTUELT 
Ingen saker. 
 
Møtet ble hevet 24.03.22 kl. 21.00 
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MØTEKRITIKK 
 Takk for fint møte, når man svarer på spørsmål – svar til salen ikke til enkeltpersoner 
 Gikk bra uten mikrofon 
 Spennende diskusjoner, mange interessante saker, møte med mange saker, godt møte, 

fint møtekultur 
 Mange interessante saker, håper dere har kost dere på TF 
 Forslag: Pause 5 min per time 
 Bra at vi hentet inn tiden 
 Hyggelig å se alle 
 Fint med hestesko 
 Takk for godt møte og god politikk 
 Mange endringsforslag – ønske om send de inn i god tid før møtet 
 Bra at vi tok inn tiden 
 Gøy med resolusjoner 
 Godt valg! 

 
AU 

  
 Takk for godt møte, imponert over dere  
 Takk for et bra møte, produktivt, konstruktivt, tida har flydd 
 Lykke til i valget! 

 
KK 

 Bra med hestesko 
 Siste møte 
 Tøft at AU står i store historiske omveltninger, dere er utrolig viktige i en vanskelig tid 
 Lykke til med valget 
 Takk for godt møte 

 
Ordstyrer 

 Veldig hyggelig å være tilbake i hestesko 
 Håper dere har hørt meg i dag 
 Kjempeimponert over dere i dag, tunge saker og mange voteringer, lært mye fra dere i 

dag. 
 Godt valg, lykke til! 

 
Admin 

 Takk for et godt møte 
 Takk for et fint år sammen, sees i valget!  
 Mange gode møter og gode innspill 
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